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Aanwezig: 4 leden van het bestuur en 12 leden 

Afwezig met kennisgeving: - 

 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur. Hij heet iedereen van harte welkom.  
De voorzitter stelt voor om halverwege de agenda een pauze te houden. De agenda wordt voor het 
overige ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Vaststellen verslagen. 
De verslagen worden doorgenomen door secretaris I. Aerden. 
 

a. Verslag algemene ledenvergadering 2022. 
Dhr. H. Baselier wijst op het aanbod dat hij gedaan heeft om nieuwe dorpsbewoners te verwelkomen 
met een informatiepakket over de Nispense heemkunde. Hij vraagt het bestuur om een brief of iets 
dergelijks op te stellen die hij kan aanbieden. 
 

b. Jaarverslag 2022. 
De heer C. Uijtdewilligen wijst op een tegenstrijdigheid in de tekst van paragraaf 7.2. 
De heer C. Uijtdewilligen merkt op dat hij geen lid meer is van de commissie straatnaamgeving van de 
gemeente Roosendaal. Volgens hem is het geen ramp dat de heemkundekring niet meer 
vertegenwoordigd is. Als er in voorkomende gevallen bijtijds contact wordt opgenomen met de 
commissie, zal de visie van de heemkundekring worden meegenomen bij de bepaling van 
straatnamen. 
De heer C. Uijtdewilligen stelt voor om te vermelden dat ook Henk Baselier en René Leijdekkers 
autorisatie hebben om gegevens in te voeren in Memorix Maior en Brabant Cloud. 
De gemeente Roosendaal is voornemens om de schuur naast de Nispense molen aan te kopen. Deze 
ruimte is evenwel niet geschikt als archiefruimte. De heer J. Nieuwlaat vult aan dat ook de vereniging 
Westbrabantse Molens en de stichting Levende Molens actief zijn om de schuur te behouden. De 
projectontwikkelaar Brickstone die momenteel het eigendom bezit, is bereid om mee te werken aan 
een verkoop. 
 

3. Rekening en verantwoording over 2022. 
Waarnemend penningmeester K. Schrauwen heeft weinig toe te voegen aan de balans en 
resultaatrekening. Het jaar is afgesloten met een flink overschot. Het niet-doorgaan van de jaarlijkse 
busreis heeft hier mede toe bijgedragen. Ook voor de coronapandemie uitbrak, was er al sprake van 
een teruglopende belangstelling voor de excursie. Dhr. C. Uijtdewilligen wijst het bestuur erop dat er 
afwegingen gemaakt moeten worden welke activiteiten daadwerkelijk passen bij de doelstellingen van 
de vereniging. Dhr. K. Schrauwen merkt op dat ook bij andere verenigingen de belangstelling voor 
excursies afneemt. 
De heer H. Baselier vraagt waarom er nog een reserve staat voor het project boerderijnamen. Inge 
Aerden antwoordt dat het budget voor het project destijds niet helemaal is opgemaakt. Het bestuur 
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heeft daarom destijds besloten om het bedrag als reserve aan te houden voor het geval er zich nog 
belangstellenden zouden aanmelden. Tot op heden is dit niet het geval geweest. 
Namens de commissie Rekening en Verantwoording neemt dhr. R. Leijdekkers het woord. Bij de 
controle van de boekhouding zijn door de leden geen onregelmatigheden aangetroffen. Hij stelt 
derhalve voor dat de ledenvergadering decharge verleent aan het bestuur voor het gevoerde financiële 
beleid. 
 

4. Benoemen Commissie Rekening en Verantwoording over 2023. 
Dhr. K. Schrauwen wordt benoemd als nieuw lid in de plaats van uittredend lid A. van Meir. Dhr. R. 
Konings biedt zich aan als reservelid voor de commissie. 
 

5. Vaststellen begroting 2023. 
De bedragen die opgenomen zijn voor de grote dagexcursie kunnen naar aanleiding van de discussie 
over de jaarlijkse busreis uit de begroting worden gehaald. Voor het overige blijft de begroting 2023 
ongewijzigd. 
Nu Kees Schrauwen het penningmeesterschap definitief over gaat dragen, wil het bestuur hem hartelijk 
bedanken voor zijn werkzaamheden. Als dank biedt de voorzitter hem een bos bloemen aan. 
 
De voorzitter vraagt of er behoefte is aan een korte pauze. De vergadering kiest ervoor om de agenda 
gewoon verder af te werken. 
 

6. Bestuursverkiezingen. 
Mevr. L Gommeren-van Eekelen is aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld. Er zijn geen andere 
kandidaten die zich verkiesbaar hebben gesteld voor het bestuur. Mevr. L. Gommeren-van Eekelen 
wordt derhalve bij acclamatie herkozen. 
 

7. Vaststellen activiteitenprogramma 2023. 
Het programma voor 2023 bestaat uit twee openstellingen van het ErfgoedCentrum Nispen op 1 april 
en 7 oktober. Op 4 juni zal er een middagexcursie zijn naar het Markiezenhof. Open Monumentendag 
vindt plaats op 9 en 10 september. Op 10 september zal ook een fietstocht gehouden worden. In het 
najaar verschijnt het jaarboek 2023 en op 17 november wordt de regionale heemkundequiz gehouden 
in dorpshuis Nisipa. Ook wordt aandacht gevraagd voor de Westbrabantse Molendag op 26 maart 
aanstaande. De winterwandeling 2023 heeft al plaatsgevonden, maar het voornemen is om ook 
volgend jaar op de eerste zondag na carnaval een wandelactiviteit te houden 
 

8. Eventuele mededelingen. 
Per 1 april aanstaande is door de verhuurder het huurcontract opgezegd van de ruimte in het Wit-Gele 
Kruisgebouw. Er is een alternatieve ruimte aangeboden door stichting Dorpshuis Nisipa in de 
voormalige peuterspeelzaal. Het betreft een ruimte die met 2,30m x 2,30m behoorlijk kleiner is dan de 
huidige. Bovendien is er geen plaats voor een tafel en stoelen. Ook het organiseren van 
inloopochtenden zal een stuk moeilijker zijn. 
Er wordt nog steeds gezocht naar een auteur die de rubriek Kroniek van Nispen over wil nemen van 
Corrie Verbraak-van Haperen. Dhr. H. Baselier vult aan dat hij tijdelijk de samenstelling verzorgt, maar 
hij kan daar minder uitgebreid in zijn dan Corrie deed. Het bestuur had graag Corrie bedankt voor haar 
inspanningen middels een bos bloemen, maar zij is niet aanwezig. De voorzitter zal ervoor zorgen dat 
het boeket alsnog bij haar thuis wordt bezorgd. 
Zoals eerder al gemeld, zal op 17 november de regionale heemkundequiz plaatsvinden in Nispen. De 
voorbereidingen hiervoor zijn inmiddels gestart. De voorzitter deelt mee dat er nog vrijwilligers gezocht 
worden die op de avond zelf een handje willen helpen. Ook wijst hij erop dat er uitbreiding van het 
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bestuur met een aantal nieuwe leden wenselijk is. Dhr. H. Baselier vraagt wie het 
penningmeesterschap gaat overnemen van de waarnemend penningmeester Kees Schrauwen. De 
voorzitter antwoordt dat Hans Wentink de nieuwe penningmeester zal worden. De definitieve 
overdracht is in mei. 
 

9. Rondvraag en sluiting. 
 
Dhr. A. van Hees vraagt wat het standpunt van de heemkundekring is inzake de ontwikkelingen rond 
de herbestemming van de H. Maria Hemelvaartkerk. De voorzitter antwoordt dat de heemkundekring 
geen partij is. In reactie hierop merkt dhr. A. van Hees op dat de heemkundekring er toch iets van vindt. 
Dhr. C. Uijtdewilligen wijst erop dat het een kerkgebouw een monumentale waarde heeft en noemt ook 
de communiebanken en het orgelfront uit de oude Nispense kerk die in de kerk aanwezig zijn als 
belangrijk cultureel erfgoed. 
De voorzitter merkt op dat hijzelf vanuit het bewonersplatform en ook Inge Aerden vanuit stichting 
Dorpshuis Nisipa nauw betrokken zijn bij het proces van herontwikkeling. Namens de Nispense 
heemkundekring heeft hij op 14 januari jongstleden de delegatie van gemeenteraadsleden ook 
toegesproken over de cultuurhistorische waarde van de H. Maria Hemelvaartkerk. Dhr. A. van Meir 
merkt op dat de hele Nispense dorpsgemeenschap de afgelopen weken in actie is gekomen voor het 
behoud van de kerk. De heemkundekring moet daar geen soloacties aan toevoegen. 
Dhr. A. van Hees merkt op dat het jammer is dat de winterwandeling samenviel met het energiecafé 
dat door het Nispens Energiecollectief werd georganiseerd. De voorzitter antwoordt dat de wandeltocht 
al aangekondigd was op de activiteitenkalender in Onder de Toren toen er nog niets bekend was van 
het energiecafé. Bovendien was het mogelijk om aan beide activiteiten mee te doen. 
Dhr. A. van Hees vraagt of het terugsnoeien van de beukenhaag bij Moerendaal de bedreiging voor het 
archeologisch monument heeft opgelost. Dhr. H. Baselier merkt op dat het wortelstelsel gewoon door 
blijft groeien en schade aan kan richten. De haag met wortel en al uitdoen is ook vrijwel onmogelijk 
zonder de aanwezige fundamenten van kasteel Moerendaal te beschadigen. 
Dhr. H. Baselier deelt mee dat bij hem de jaarboeken van de heemkundekringen van Huybergen en 
Oud-Gastel zijn bezorgd. Inge Aerden antwoordt dat er verhuisberichten zijn verzonden. Blijkbaar zijn 
die bij genoemde organisaties niet verwerkt. 
Dhr. H. Baselier merkt op dat de heemkundekring Sprundel het aantal ruilabonnementen kritisch onder 
de loep heeft genomen en een aantal, waaronder die met Nispen heeft beëindigd. Hij stelt voor dat 
onze vereniging dit ook gaat doen. Bewaren kost opslagruimte en bovendien zijn er nogal wat 
tijdschriften waarin niets gepubliceerd wordt wat betrekking heeft op Nispen. Ook doet hij een 
dringende oproep om de publicaties die nog bij het secretariaat aanwezig zijn over te brengen naar het 
ErfgoedCentrum. 
Dhr. A. Luiken vraagt zich naar aanleiding van het opzeggen van het huurcontract voor de ruimte in het 
Wit-Gele Kruisgebouw af of de heemkundekring een beroep kan doen op huurbescherming. Het 
bestuur antwoordt dat het hier geen woonruimte betreft. Dhr. R. Konings vult aan dat de Wit-Gele 
Kruisvereniging formeel de verhuur heeft opgezegd, maar soepel om zal gaan met de datum van 1 
april. 
Dhr. J. Nieuwlaat vraagt aan het bestuur om een verzoek in te dienen bij de gemeente Roosendaal om 
de voormalige zagerij/motorhuis bij de molen aan te merken als gemeentelijk monument. 
Dhr. R. Konings merkt op dat de heemkundekring leuke activiteiten organiseert. Hij moedigt het bestuur 
aan om hier meer publiciteit voor te maken. Dit kan ook nieuwe leden opleveren, al zijn de meeste 
mensen lid vanwege het jaarboek. 
Dhr. C. Uijtdewilligen vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de reactie van de 
heemkundekring op de omgevingsvisie van de gemeente Roosendaal. Inge Aerden antwoordt dat er 
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een reactie gestuurd is naar aanleiding van de conceptvisie. De punten die daarin zijn aangekaart, zijn 
in definitieve versie verwerkt, zodat er geen reden was om verder actie te ondernemen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur. 
 
 
Aldus vastgesteld door de Algemene Ledenvergadering, 
 
 
Nispen, 2024 
 
 
 
De voorzitter,      De secretaris, 


